
 
 
 
 
 
 
 
Številka: 011-1/2022 
Datum:  12. 12. 2024  
 

Skrajšani zapisnik 
 
17. redne seje Občinskega sveta Občine Ajdovščina, ki je bila 7. novembra 2024, s pričetkom ob 
15.30. Seja je potekala v sejni sobi občinske uprave. 
 
 
Sejo je vodil Tadej Beočanin, župan Občine Ajdovščina.   
 
Prisotni člani sveta: 
- od 26 članov prisotnih 24 članov, odsotna Adam RASPOR in Sandi BAČAR.  

 
Ostali prisotni: 
− Mojca R. PLANINC, občinska uprava 
− Zlata ČIBEJ, občinska uprava 
− Katarina AMBROŽIČ, občinska uprava 
− Janez FURLAN, občinska uprava 
− Karmen SLOKAR, občinska uprava 
− Eliana HUMAR, občinska uprava 
− Peter KETE, občinska uprava 
− Nastja ZADRAVEC, občinska uprava  
− Jasmina SERAŽIN, občinska uprava 
− Tomaž JAKIN, občinska uprava  
− IRENA RASPOR, občinska uprava 
− EVA MERMOLJA, Ljudska univerza Ajdovščina   
− VILJEM FABČIČ, Studio 3 d.o.o. 
− Karin ZORN ČEBOKLI, Radio Koper 
− Vanja TRKMAN, Radio Robin  
− Ana ŠTOKELJ, Primorski val 

 
 
 
 
K 1. točki dnevnega reda 
Potrditev dnevnega reda 
 

Predsedujoči je pozdravil vse prisotne in vprašal, če želi kdo razpravljati glede dnevnega 
reda seje.  

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje.  



H glasovanju se je prijavilo 20 svetnikov. ZA je glasovalo 20 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je sprejet naslednji  

DNEVNI RED: 
 

1. Potrditev dnevnega reda; 
2. Potrditev zapisnika 16. redne seje in potrditev poročila o izvajanju sklepov 16. redne seje; 
3. Informacije; 
4. Vprašanja in pobude; 
5. Odlok o spremembah in dopolnitvah št. 2 Odloka o občinskem podrobnem prostorskem  

načrtu Ribnik SB II; 
6. Soglasje lokalne skupnosti o opravljanju igralniške dejavnosti na njenem območju; 
7. Letni program izobraževanja odraslih v občini Ajdovščina za leto 2025; 
8. Sklep o soglasju k zadolžitvi Regijske razvojne agencije ROD Ajdovščina; 
9. Vzpostavitve in odvzemi statusa javno dobro. 

 
 
K 2. točki dnevnega reda 
Potrditev zapisnika 16. redne seje in potrditev poročila o izvajanju sklepov 16. redne seje  
 

Predsedujoči je odprl razpravo o zapisniku in poročilu. Ker ni želel nihče razpravljati, je 
predsedujoči predlagal glasovanje o zapisniku 16. seje, ter o poročilu o izvajanju sklepov 16. 
redne seje.  

 
»Sprejme se zapisnik 16. redne seje Občinskega sveta Občine Ajdovščina.«  

  
 H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA je glasovalo 24 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je zapisnik sprejet. 
 
 

Predsedujoči je predlagal glasovanje o poročilu o izvajanju sklepov 16. redne seje.  
 
»Sprejme se Poročilo o izvajanju sklepov 16. redne seje.« 

 
 ZA je glasovalo 24 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je poročilo sprejeto. 
 
 
K 3. točki dnevnega reda 
Informacije 
 

Predsedujoči je vprašal, ali ima kdo kakšno vprašanje v zvezi s posredovanim gradivom 
pri tej točki.  

ANGEL VIDMAR je predlagal, da bi na naslednji seji pri točki Informacije podali Poročilo 
Računskega sodišča o nadzoru Občine Ajdovščina ter  ugotovitve notranje revizije v krajevnih 
skupnostih.  
 
 



K 4. točki dnevnega reda 
Vprašanja in pobude  
 
DRAGANA KEBER je podala pobudo stranke Levica glede investicijskega projekta pokopališča z 
zelenimi površinami v Ajdovščini. V gradivu niso zasledili predlogov o izdelavi idejnega načrta 
za zid spomina, skupne grobnice in skupne žarne grobnice. Zid spomina je mišljen kot prostor, 
kjer je na enotnih ploščah označeno ime/priimek z letnicami rojstva in smrti občanov, ki so za 
pogreb izbrali raztros in ne bi želeli imeti svojega groba. Na zidu je lahko tudi obeleženje osebe, 
ki sicer ima svojce, ampak ne zmorejo vzdrževati/plačevati svojega groba, in želijo biti 
raztrošeni. Prav tako so lahko na zidu podatki o osebah, ki jim Komunalno stanovanjska družba 
odstranjuje spomenike zaradi neplačevanja stroškov. Naslednja točka so odstranjene in 
razmetane nagrobne plošče na pokopališčih. Pomanjkanje denarja nekatere hitro izbriše iz 
zgodovinskega spomina. Komunalno stanovanjska družba naj predhodno dokumentira take 
grobove, najdeni posmrtni ostanki naj bi bili pripeljani v skupni grob na ajdovsko pokopališče 
ali v krajevne skupnosti. Skupna žarna grobnica bi bila namenjena žarnim pokopom oseb, ki bi 
bile pokopane na občinske stroške in nebi želele biti raztrošene, imajo pa stalno prebivališče v 
Občini Ajdovščina. Želja stranke je, da se ta problematika reši.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da se bo uredilo skladno s predlagano pobudo.  
 
VILKO BRUS je vprašal, kaj bo občina naredila za krajevne skupnosti oziroma predsednike 
krajevnih skupnosti, ki so že celo leto obremenjeni z raznoraznimi nadzori. Vsi krajani se otepajo 
funkcij v krajevni skupnosti, ker se ne dela več vsebine koristne za krajane, ampak se ukvarja 
predvsem z administracijo. Kako lahko občina vpliva na to?  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da končnega predloga še ni, je pa že potekala diskusija na to temo.  
 
RAJKO LIKAR je predstavil problematiko dotrajanosti inventarja na osnovni šoli Otlica (najbolj 
problematičen je inventar v kuhinji). Šola poskuša težave reševati z najmanjšimi možnimi 
stroški. Ali bi lahko občina vsako leto kupila en nov stroj (aparat) oz. obstoječega med poletnimi 
počitnicami popravila? Naslednje vprašanje se nanaša na nove najemnike prostorov v stari šoli 
na Otlici – kakšno je trenutno stanje? Kdaj bi se lahko začeli seliti v te prostore?   
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da so šole seznanjene, kako tečejo postopki. Naj se ravnateljica 
obrne na upravo. Za selitev se bodo sprožili postopki.  
 
VALENTIN KRTELJ je podal pobudo, da se topola pri bloku upokojencev (Cesta IV. Korpusa 1) 
strokovno obreže oz. v kolikor je to potrebno, odstrani. Naslednja pobuda je pobuda za 
namestitev klopce (nasproti gozdne uprave) s primernim nadstreškom. Prebivalci Gore se tam 
počakajo, da skupaj nadaljujejo pot proti domu, zato bi bila ta namestitev koristna.  
Zadnja pobuda pa se nanaša na košarkarsko igrišče – igrišče je v slabem stanju (luknje vse večje 
in nevarno za uporabnike). Podlago bi bilo potrebno primerno sanirati.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da se bo pregledalo in naročilo sanacijo drevesa. Prav tako se bo 
preverilo, kakšne so možnosti za namestitev klopce/nadstreška na omenjeni lokaciji ter 
poskušalo odpraviti težavo na košarkarskem igrišču.  
 
NADA PIRJEVEC je podala pobudo za spremembo šolskega okoliša Osnovna šola Dobravlje – 
podružnica Vrtovin – ali bi lahko šolski okoliš razširili? Kako bi lahko to uredili?  



Obeta se adaptacija in dozidava v naslednjem letu. Šolski okoliš bi tako lahko zaokrožil na 
geografsko smiselno celoto in sicer na kraje Kamnje, Potoče, Vrtovin. S spremembo šolskega 
okoliša bi tudi zmanjšali prevozne stroške.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da se bo uprava pogovorila z Osnovno šolo Dobravlje. Strinjal se 
je, da je šola pred prenovo in je smiselno kapacitete izkoristiti.  
 
HARIJ BAT je vprašal, kako daleč je priprava OPPN v Vipavskem Križu. 
 
TADEJ BEOČANIN  je povedal, da se postopek OPPN za Vipavski Križ še ni pričel. Ena od pripomb 
občinske uprave je bila, da bi območje Vipavski Križ izločilo iz OOPN. Določene lokacije v 
Vipavskem Križu lahko predstavljajo težave, predvsem v smislu ruševin, ki so tam prisotne. 
Dokler se tega ne uredi, tudi novogradnje in rekonstrukcije niso mogoče. Zakonodaja 
predvideva, da objekti brez strehe spadajo pod ruševine, za katere veljajo novi odmiki – v gasah, 
ki jih imamo v Križu, se odmikov ne more delat. Vprašanje ni tako preprosto, se pa išče rešitve, 
ki bodo omogočale Vipavskemu Križu, da se razvija naprej.  
 
UROŠ ŠTOR je izpostavil problematiko hitrosti vozil skozi vas Cesta (križišče za Lokavec) – del 
težav s tovornimi vozili, se je rešilo s postavitvijo prometnega znaka. Prometne nesreče se še 
vedno pojavljajo na mesečni ravni. Podal je pobudo, da bi se pristopilo k rešitvi težave – mogoče 
postavitev otoka (ta bi zmanjševal hitrost in preprečeval prehitevanje vozil). Prav tako je 
problematična točka križišče za Stomaž (na slednjo je opozoril že bivši svetnik Klemenčič).  
Podobna problematika je bila obravnavana tudi na Svetu šole Osnovne šole Dobravlje – 
prometni režim pred OŠ Dobravlje.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da bo izpostavljena problematika posredovana naprej.  
 
RAJKO LIKAR je podprl pobudo svetnika Valentina Krtelja.  
 
JANEZ TRATNIK je vprašal, ali je redarska služba kdaj prisotna na Colu (postajališče – 
onemogočen je dostop avtobusa do postajališča) – redarji naj bi to kontrolirali, ampak pridejo 
na lokacijo v času, ko te težave niso tako izrazite. Opozoril je še na najavljeno točko za 
naslednjič, in sicer imenovanje ravnatelja Osnovne šole Danila Lokarja. Ravnateljica je bila 
imenovana na prejšnji seji Občinskega sveta. Zanimalo ga je, zakaj se bo postopek ponovno 
izvedel.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da bo informacija posredovana na redarsko službo.   
Postopek imenovanja se bo ponovno izvedel, ker je kandidatka za ravnateljico na Osnovni šoli 
Danila Lokarja, odstopila. 
 
ANGEL VIDMAR je povedal, da je potrebno delovati skladno s Poslovnikom Občinskega sveta 
Občine Ajdovščina.  
 
VILKO BRUS je podal pobudo, da bi uredili ustrezna parkirišča ob glavni cesti Ajdovščina–Nova 
Gorica, kjer bi vozači (iz sosednjih vasi) lahko parkirali, ko uporabijo avtobusni prevoz. V Potočah 
(pred gostilno Sivi Čaven) ne dovolijo več. Kako uredit zadevo, da bi zmanjšali promet, itd.? 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da se bo pobudo vključilo v strategijo.  
 
DEJAN ŠKVARČ je vprašal glede enotne okrasitve krožišč v Ajdovščini. Ali se dela kaj v tej smeri?  



Naslednje vprašanje se nanaša na praznovanje v veselem decembru – ali se pripravljajo kakšni  
dogodki? Ali občina spodbuja t. i. kulinarične festivale (primer Festival čokolade v Radovljici)?  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da so postopki glede ureditve krožišč stekli, šolam se je poslalo 
pobude. Slednje so tudi poslale svoje predloge. Nekaj pobud je bilo akceptiranih in verjeti je 
mogoče, da bo katera od teh ugledala luč sveta.  
V veselem decembru se obeta soroden program kot lansko leto (prične se s prižigom lučk, 
miklavževanji ter zaključi s silvestrovanjem). Kulinarične festivale poskuša Občina Ajdovščina 
čim bolj spodbujati (če/ko je prišla prošnja za izvedbo, se ji je vedno ugodilo). Konkretnejši 
pobud v tej smeri ni bilo.  
 
 
K 5. točki dnevnega reda 
Odlok o spremembah in dopolnitvah št. 2 Odloka o občinskem podrobnem prostorskem  
načrtu Ribnik SB I 
 
IRENA RASPOR in VILJEM FABČIČ sta podala uvodno obrazložitev.  

IGOR ČESNIK je povedal, je na 14. redni seji dne, 23. 10. 2024, Odbor za okolje in prostor k 
predlaganemu Odloku o spremembah in dopolnitvah št. 2 Odloka o občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu Ribnik SB II podal pozitivno mnenje in Občinskemu svetu Občine Ajdovščina 
predlaga, da ga sprejme. 

Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem 
sklepu:  

 
»Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah št. 2 Odloka o občinskem podrobnem 

prostorskem načrtu Ribnik SB II.« 
 
H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA je glasovalo 24 svetnikov. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je Odlok o spremembah in dopolnitvah št. 2 Odloka o 

občinskem podrobnem prostorskem načrtu Ribnik SB II sprejet.   
  

 
K 6. točki dnevnega reda 
Soglasje lokalne skupnosti o opravljanju igralniške dejavnosti na njenem območju 
 
JANEZ FURLAN je podal uvodno obrazložitev.  
 
ANGEL VIDMAR je povedal, da je na 16. redni seji, dne 23. 10 .2024, Odbor za gospodarstvo in 
gospodarske javne službe obravnaval predlog soglasja v zvezi z izvajanje posebnih iger na srečo 
v igralnici v Ajdovščini ter podal pozitivno mnenje. Odbor predlaga, da Občinski svet, soglasje 
za izvajanje posebnih iger na srečo v igralnici v Ajdovščini, poda. 
 
VILKO BRUS je vprašal, kako bo to vplivalo na kvaliteto življenja občana.  
 
TADEJ BEOČANIN je pojasnil, da ukinjanje igralništva, pomeni manj prihodkov za občino. Ne gre 
pričakovati obremenitev. 



 
BOGDAN SLOKAR je povedal, da se kokoši, ki nese zlata jajca, ne zamenja. Predlagal je, da se 
igralniško dejavnost, podpre.  
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem sklepu:  

»V skladu z določili 68. člena Zakona o igrah na srečo (Uradni list RS št. 14/11 – 
UPB,108/12, 11/14 pop. in 40/14), Občina Ajdovščina izdaja soglasje v zvezi z izvajanje posebnih 
iger na srečo v igralnici v Ajdovščini. Soglasje se podeljuje družbi Casino Bled d.d., Cesta svobode 
15, 4260 Bled.« 

 
 H glasovanju se je prijavilo 23 svetnikov. ZA je glasovalo 23 svetnikov.  Predsedujoči je 
ugotovil, da je soglasje podano.  
 
K 7. točki dnevnega reda 
Letni program izobraževanja odraslih v občini Ajdovščina za leto 2025  
 
EVA MERMOLJA je podala uvodno obrazložitev. 
 
VILKO BRUS je povedal, da na seji dne, 24. 10. 2024, Odbor za družbene zadeve obravnaval letni 
program izobraževanja odraslih v občini Ajdovščina za leto 2025 in k programu podal pozitivno 
mnenje, zato predlaga, da ga Občinski svet sprejme. Odbor je podal pobudo, da se zagotovijo 
sredstva za izvedbo promocije programov Ljudske univerze Ajdovščina, ki so povezani z 
izvajanjem učenja slovenščine in integracije priseljencev, z namenom spodbujati podjetja v 
občini k vključitvi svojih zaposlenih v navedene programe. 
 
DEJAN ŠKVARČ je podal pohvalo direktorici za izvedbo kvalitetnih programov.  
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem sklepu:  

 »Sprejme se Letni program izobraževanja odraslih v občini Ajdovščina za leto 2025, s 
katerim so določeni programi, ki se financirajo iz sredstev proračuna Občine Ajdovščina. Za 
izvedbo programa se Ljudski univerzi Ajdovščina v letu 2025 zagotovi 72.320,00 €.« 

 H glasovanju se je prijavilo 22 svetnikov. ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je sklep sprejet. 

 
K 8. točki dnevnega reda 
Sklep o soglasju k zadolžitvi Regijsko razvojne agencije ROD  

JANEZ FURLAN je podal uvodno obrazložitev.  

ANGEL VIDMAR  je povedal, da je Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe na svoji 
16. redni seji, dne 23. 10. 2024, obravnaval Sklep o soglasju k zadolžitvi Regijske razvojne 
agencije ROD. K sklepu je odbor podal pozitivno mnenje ter predlog, da se sklep z upoštevanimi 
popravki sprejme. 

MIHA KAPELJ je povedal, da je Odbor za finance in premoženjske zadeve na svoji 16. redni seji, 
dne 22. 10. 2024, obravnaval Sklep o soglasju k zadolžitvi Regijske razvojne agencije ROD. K 
sklepu je odbor podal pozitivno mnenje ter predlog, da se sklep z upoštevanimi popravki 
sprejme. 



 

JANEZ FURLAN je povedal, da se soglasje nanaša na projekte v 2024. Za leto 2025 velja soglasje 
za zadolžitev za 120.000 €.  

ANGEL VIDMAR je povedal, da ni jasno, o čem bodo glasovali. Ali velja za zadolžitev za leto 2024 
80.000 evrov? Če je bila ta zadolžitev sprejeta in ni bila porabljena, je prav, da se jo prekliče. Ali 
za leto 2025 velja 120.000 evrov? Ko se prosi, je treba povedat, zakaj se bo uporabilo ta 
sredstva. Če bomo potrebovali, bomo koristili, sicer ne.  

JANEZ FURLAN je pojasnil, da 80.000 evrov za leto 2024 velja in tega ni potrebno preklicevat. 
Današnji sklep govori o letu 2025 – podaja se soglasje, da se lahko v letu 2025 ROD zadolži do 
višine 120.000 evrov.  

MIHA KAPELJ je povedal, da v obrazložitvi piše, da smo dali za leto 2024 soglasje za 80.000 evrov 
ter, da je potrebno ta znesek povišati za 120.000 evrov.  

TADEJ BEOČANIN je povedal, da je maksimalna zadolžitev Regijske razvojne agencije je po tem 
sklepu 120.000 €.  

KARMEN SLOKAR je pojasnila, da se soglasje podaja za vsako leto posebej – za maksimalno eno 
leto (80.000 € se zaključi letos, naslednje leto se zadolži za 120.000 €).  

ANGEL VIDMAR je povedal, da ni potrebe, da se v obrazložitvi omenja leti 2024 in 2025. Občinski 
svet bo podal soglasje za leto 2025. 

TADEJ BEOČANIN je povedal, da se letnica 24 pojavi za projekte iz leta 2024.  

 

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme naslednji 
sklep:  

 »Občinski svet Občine Ajdovščina soglaša, da se Regijska razvojna agencija ROD, kot 
izvajalec javnih nalog skladnega razvoja na območju ustanoviteljic in nalog regionalne 
strukturne politike, v letu 2025 zadolži za namen financiranja izvedbe projektnih aktivnosti, v 
višini do 120.000€. Regijska razvojna agencija ROD bo s kreditnimi sredstvi krila stroške izvedbe 
nalog in aktivnosti projektov, ki se bodo nanašali na javne razpise v letih 2024 in 2025.  

Soglasje k zadolžitvi se podaja pod pogojem, da bo Regijska razvojna agencija ROD zagotavljala 
servisiranje dolga iz lastnih virov in dolga ne bo zavarovala s stvarnim premoženjem, ki je 
namenjeno izvajanju javne službe.  

Soglasje k zadolžitvi se podaja pod pogojem, da Regijska razvojna agencija ROD prejme soglasje 
k zadolžitvi tudi od soustanoviteljice, Občine Vipava.« 

  H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA je glasovalo 24 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je predlagani sklep sprejet.  
 
 
 
K 9. točki dnevnega reda 
Vzpostavitve in odvzemi statusa javno dobro  

 



Župan je povedal, da se prvi del točke »odvzem statusa javno dobro«, umakne iz dnevnega 
reda.  

ELIANA HUMAR  je podala uvodno obrazložitev.  

 

Sklep o pridobitvi javnega dobra, različne k.o. 

ELIANA HUMAR  je podala uvodno obrazložitev.  

IGOR ČESNIK je povedal, da je Odbor za okolje in prostor k predlaganemu sklepu o pridobitvi 
javnega dobra na 14. redni seji dne, 23. 10. 2024, podal pozitivno mnenje in Občinskemu svetu 
Občine Ajdovščina predlaga, da ga sprejeme. 

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem sklepu:    

»Nepremičnine iz spodnjega seznama pridobijo status javno dobro. 
 
Zap. št. Parcela Katastrska občina Vrsta rabe podrobno 

1 2298/17 2388 Kamnje cesta JP 501361 Pot po Potočah 

2 2298/18 2388 Kamnje cesta JP 501361 Pot po Potočah 

3 53/6 2381 Lokavec cesta JP 501841 Komparska pot  

4 52/2 2385 Gojače cesta JP 501133 Pot k Ličnovim 

5 2314/8 2388 Kamnje cesta LC 001031 Potoče – Kamnje – Vrtovin  

6 
977/9 

2391 Vipavski Križ cesta NJ 304010 od predloga za kategorizacijo Plače 
št. 8 proti vikendom 

7 999/4 2380 Šturje cesta LC 502411 Pot na zahod Dolge Poljane 

8 225/13 2371 Kovk cesta Priključek iz JP 502791 Kovk – Žgavc na državno 
cesto 

9 225/15 2371 Kovk cesta Priključek iz JP 502791 Kovk – Žgavc na državno 
cesto 

10 6572 2385 Gojače cesta JP 501172 Malovše odcep do HŠ 13  

– JP 501171 Fetčeva pot  

11 1038/4 2373 Col cesta JP 502692 Pot za Trilekom  

12 1038/7 2373 Col cesta JP 502692 Pot za Trilekom 

13 525/21 2381 Lokavec cesta LC 001151 Cesta – Lokavec 

14 525/19 2381 Lokavec cesta LC 001151 Cesta – Lokavec 

15 1607/5 2395 Brje cesta JP 502311 Kodrovi - Pečenkovi 

16 250/3 2371 Kovk cesta JP 502791 Kovk – Žgavc  

17 4244/2 2396 Šmarje cesta LC 001122 Tevče – Vrtovče  

18 678/6 2376 Višnje cesta JP 502525 Višnje – Bela  



19 629/13 2375 Podkraj cesta LC 001191 Podkraj – Križišče proti Podkraju 

20 723/737 2387 Selo cesta NJ 301 660 od R2444 do igrišče 

21 1088/1 2385 Gojače cesta JP 501101 Selo – Malovše 

22 1062/1 2385 Gojače cesta JP 501101 Selo - Malovše 

23 472/6 2375 Podkraj cesta LK 018232 Nad Laze 

24 756/2 2373 Col cesta JP 502502661 Malo Polje- Col 

25 929/3 2379 Budanje cesta PP 201 170 »Pešpot – Moja pobuda« 

26 914/4 2395 Brje cesta JP 502351 Martini – Možini – Cinki 

27 1731/10 2390 Dobravlje cesta LC 001081 Dobravlje – Velike Žablje  

28 1731/8 2390 Dobravlje cesta LC 001081 Dobravlje – Velike Žablje  

29 423/5 2372 Križna Gora cesta JP 502732 Odcep Lemovški Grič 

30 1410/2 2399 Planina cesta LC 001121 Dolenje - Planina 

31 972/2 2388 Kamnje cesta LC 001033 Kamnje – Dobravlje  

32 1731/12 2390 Dobravlje cesta LC 001081 Dobravlje – Velike Žablje  

33 1738/5 2390 Dobravlje cesta LC 001081 Dobravlje – Velike Žablje 

34 1733/2 2390 Dobravlje cesta LC 001081 Dobravlje – Velike Žablje  

35 514/7 2390 Dobravlje cesta LC 001081 Dobravlje – Velike Žablje  

36 515/5 2390 Dobravlje cesta LC 001081 Dobravlje – Velike Žablje  

37 514/5 2390 Dobravlje cesta LC 001081 Dobravlje – Velike Žablje  

38 1016/1 2385 Gojače cesta JP 501101 Selo - Malovše 

39 1015/1 2385 Gojače cesta JP 501101 Selo - Malovše 

40 66/2 2392 Ajdovščina cesta JP 503152 Lavričeva cesta do HŠ 8 

41 67/4 2392 Ajdovščina cesta JP 503152 Lavričeva cesta do HŠ 8 

42 581/176 2373 Col cesta LC 001182 Vodice – Col  

43 790/2 2373 Col  cesta JP 502661 Malo Polje-Col 

44 790/4 2373  Col cesta JP 502661 Malo Polje-Col 

45 533/2 2379 Budanje cesta LC 001 132 Pokopališče-Dolga Poljana 

46 983/6 2383 Vrtovin cesta LC001032 Čebuli-Kapelica 

47 1644/2 2391 Vipavski Križ cesta LC001151 Cesta -Lokavec 

 
 H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA je glasovalo 24 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je predlagani sklep sprejet.  

 
Ker ni bilo več razprave, je predsedujoči predlagal, da zaključijo sejo.  
 



Seja je bila zaključena ob 16.33.  
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